
Den pro starosty v obci Dolní Újezd 

 

Opět po roce a již tradičně uspořádala společnost VHOS, a. s. setkání starostů 

v provozovaných lokalitách. Letos v obci Dolní Újezd. Tradičního setkání se zúčastnilo 

celkem 43 starostů a zástupců majitelů infrastrukturního majetku a 8 hostů. Po prezentaci 

obce přímo panem starostou Ing. Stanislavem Hladíkem a seznámení s provozními 

záležitostmi provozovatele následoval blok přednášek na aktuální témata, která zástupce 

obcí zajímají. Úvod do problematiky hospodaření s dešťovými vodami uvedla vedoucí 

zákaznického centra paní Eva Šplíchalová, kterou následně velmi detailně doplnil  a rozšířil 

o problematiku sucha a hospodaření s vodou v krajině technický ředitel společnosti ČEVAK 

Ing. Jiří Lipold. Tato problematika a program Ministerstva životního prostředí “Dešťovka” 

vzbudil mezi hosty diskuzi, kterou doplnil a okomentoval zástupce ENERGIE AG BOHEMIA 

Ing. Ivan Kafka ukázkou neefektivity a selektivity tohoto program. Dále prezentoval 

postavení ceny vody v rámci jiných síťových odvětvích a s porovnáním s jinými výdaji 

domácností. Zde cena vody obstála. 

Všichni zúčastnění se shodli, že je nutné a potřebné s problémem sucha aktivně bojovat 

a předcházet důsledkům, nicméně bude potřebné se zaměřit především na zadržování 

a hospodaření s vodou ve volné krajině, kde jsou efekty a přínosy nejrychlejší 

a nejmarkantnější. Velmi přínosnou byla i přednáška JUDr. Ing. Emila Rudolfa s názvem 

„Problematika odkanalizování obcí se zaměřením na kalové hospodářství“. 

V rámci volného programu byly všechny problémy dále diskutovány a VHOS, a. s. tak získal 

další zpětnou vazbu na provozování vodohospodářského majetku obcí. 

Seminář ukončil předseda představenstva společnosti Ing. Zdeněk Šunka s konstatováním, 

že v těchto setkáních bude společnost VHOS, a. s. nadále pokračovat, protože jejich úspěch 

dokazuje početná účast z řad starostů a zástupců obcí. 

 

 
 



 

 


